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Przewodniczący Rady Dzielnicy Praga -  Południe
m.st. Warszawa

W imieniu Mieszkańców zwracam się z uprzejmą prośbą o wyjaśnienie (decyzje 
Architektura)
Przedmiotem zainteresowania jest Uchwała Nr LXXXI11/2764/2006 Rady Miasta Stołecznego 
Warszawy z dnia 19 pażdziernika2006 roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru Saskiej Kępy uwzględniający zmiany wynikające z 
uchwały Nr VI11/139/2011 z dnia 27 stycznia 2011 r. Rady Miasta Stołecznego Warszawy w 
sprawie sprostowania błędów w uchwale Nr LXXXI11/2764/2006 Rady Miasta Stołecznego 
Warszawy w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru Saskiej Kępy. Uchwała dotyczy całej Saskiej Kępy, jednak nas interesuje przełożenie 
na powstanie nowych budynków przy ulicy Bajońskiej i Genewskiej.

Wskazujemy tu §7 punkt 6, §12 punkt 2, §13 punkt 1 i 9, §14 punkt 8, §19 punkt 1 i 2. 
Mamy nadzieję ,że w przypadku zgłoszeń chęci budowy nowych budynków na działkach 
z istniejąca starą zabudową, uchwała znajduje swoje zastosowanie. Liczymy, że dzięki tym 
konkretnym zapisom nie ulegnie zniszczeniu cała istniejąca infrastruktura. Jeżeli jesteśmy w 
błędzie prosimy o wyjaśnienie, co ten stan zmienia.
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